
JÕHVI  VALLAVOLIKOGU
REVISJONIKOMISJONI KOOSOLEKU

PROTOKOLL

Jõhvis                              20.jaanuaril 2010

Koosoleku algus kell 15.30
                  lõpp  kell 16.00

Koosolekut  juhatas  komisjoni  esimees  Viktor  Rumjantsev,  protokollis  volikogu  kantselei  juhataja 
Maire Lumiste.
Osa võtsid: vt kvoorumi leht, finantsosakonna juhataja Küllike Olup

Päevakord: 
1. Jõhvi valla 2010. a eelarvest.

Volikogu 21.jaanuari istungil on päevakorras 2010.a eelarve teine lugemine ja vastuvõtmine.
Finantsosakonna juhataja Küllike Olup tutvustas valla 2010 aasta eelarvet võrreldes eelmise aastaga.
Viimast üksikisiku tulumaksu laekumist  vaadates olukord väga pessimistlik ei ole, pealegi on meil 
raha arvestatud stabiliseerimisfondi.
Vabariigi  Valitsuse  tasandusfondi  kohta  on  kodulehel  märge,  et  võib  oluliselt  muutuda.  Kui  seda 
vähendatakse, peame hakkama reserve otsima.
Maamaksu seaduse muudatus vähendab meiel eelarvet ca 250 000.- krooni. Maamaksumäära kahel 
aastal muutnud ei ole, soodustused on ette nähtud pensionäridele.
Võrreldes eelmise aastaga kõige kardinaalsem langus ongi üksikisiku tulumaksu osas, vähendame 7 
miljonit.
Tasandusfondi vähendamine on üle 2 miljoni krooni.
Kuna meil on mitmeid sihtasutusi, siis audiitor ei tule meid enne auditeerima, kui sihtasutused on endi 
raamatupidamise auditeerinud. Tavaliselt kinnitame majandusaasta aruande juuni kuu volikogul.
Eelmisel aastal tegime kaks lisaeelarvet.
16.detsembti maksuameti võlg meiele oli 4 miljonit, jaanuari seisuga juba 4,5 miljonit. Ettevõtted on 
maksujõuetud. Kui lähevad pankrotti, oleme sellest rahast ilma.

O t s u s t a t i: esitatud informatsioon võtta teadmiseks. Jooksvalt palutakse, et finantsosakond esitab 
informatsiooni.
Järgmisel revisjonikomisjoni koosolekul koostatakse  tööplaan.

Viktor Rumjantsev
Juhataja Maire Lumiste
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